
Artikel 41 vragen Hart voor Hilversum over het gebruik van houtkachels en het stoken van hout.

In de raadsvergadering van 16 april 2019 is de motie M19-29 “Houtstook beter in beeld” 
aangenomen.

In de raadsbrief van 4 november 2019 betreffende moties M19-24 en M19-29 wordt bij het gedeelte 
houtstook aangegeven dat de gemeente de resultaten afwacht van onderzoek uit gemeente Utrecht.

Vraag: kan de wethouder aangeven wat de resultaten van dit onderzoek zijn en op welke manier het 
college deze in uitvoering brengt.

Hart voor Hilversum heeft signalen gekregen vanuit de wijk Zuid dat er overlast wordt ervaren over 
houtstook veroorzaakt door omwonenden. Gesprekken tussen bewoners hebben niet het gewenste 
resultaat en bewoners weten niet wat te doen.

Vraag: krijgt de gemeente weleens klachten over houtstook overlast en zo ja wat doet de gemeente 
aan of met deze klachten.

Het Schone Lucht Akkoord (SLA). Een doel van dit akkoord is dat de emissie van houtstook afneemt. 
(Voor het SLA geldt een inspanningsverplichting door de gemeente uit te voeren.)

Vraag: Wat doet onze gemeente om de emissie van houtstook naar beneden te brengen? 

Nu de prijzen van energie tot een hoogtepunt zijn gestegen en met de energietransitie (van gas naar  
andere vormen) bestaat de kans dat inwoners meer overschakelen naar houtstook. Eerdergenoemde 
klachten kunnen dan enorm toenemen. 

Vraag: wat vind het college van deze actuele ontwikkeling en zijn de aangenomen moties met 
betrekking tot houtstook op deze manier uitvoerbaar/ te regulieren.

Hakan Koc.

Hart voor Hilversum.


